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PROTOKÓŁ Nr XXXV/14 

z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

29 stycznia 2014 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

================================================================= 

W sesji uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 

 burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, 

 radny powiatowy: Ireneusz Młynek, 

 sołtysi wsi, 

 kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie, 

 kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie, 

 pracownik Urzędu Miejskiego w Bojanowie odpowiedzialny za sprawy dotyczące 

odśnieżania dróg i ulic w okresie zimowym, 

 przedstawiciele lokalnej prasy. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 

Jagodziński, po czym  stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady w sesji 

uczestniczy 13   radnych (nieobecni radni :Dariusz Sikora i Władysław Szalkowski)   co 

stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący obrad zapytał czy do przedstawionego przy zawiadomieniach porządku 

obrad są wnioski.  

Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XXXV sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przedstawia się następująco: 

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej. 

3.Przyjęcie protokołu NR XXXIV/13  która odbyła się w dniu 18 grudnia 2013 roku.  

4.Zapytania radnych. 

5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7.Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej na zakup żywności w ramach 

wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania „ na lata 2014 – 2020, 

2) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 

wieloletniego  programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020, 

3) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

Gminy Bojanowo w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020. 

8. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

9.Wolne głosy i wnioski. 

10.Zakończenie. 
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do pkt. 3. Przyjęcie protokołu NR XXXIV/13  która odbyła się w dniu 18 grudnia 2013 

roku.  

 W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 18 grudnia 2013 

roku nie wniesiono uwag pisemnych i ustnych, przewodniczący obradom Maciej Jagodziński 

zawnioskował o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytywania. Za propozycją pana 

Przewodniczącego głosowali wszyscy obecni na sesji radni. W związku z powyższym 

protokół Nr XXXIV/13 z dnia 18 grudnia 2013 roku przyjęto bez odczytywania – 13 „za” 

(nieobecni radni: Dariusz Sikora i Władysław Szalkowski). 

 

Do pkt. 4 Zapytania radnych. 

 

 Głos zabrał radny Zygmunt Maćkowiak cyt. „ jak wygląda sprawa związana z budową 

farm wiatrowych?” 

 „kiedy zostanie przeprowadzona naprawa  numeracji domów na wioskach i 

znowelizowanie oznakowania wiosek na terenie gminy Bojanowo” – (Klapowo – Wydartowo 

I?”). 

 

 Kolejną osobą, która zabrała głos w dyskusji był pan Tadeusz Polc kierownik Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Bojanowie. Ustosunkował się do pytań i 

zarzutów jakie wniósł na posiedzeniu Komisji Stałych Rady radny Jan Kubis, a które 

dotyczyły nieodśnieżonych, oblodzonych nawierzchni na ulicach w Gołaszynie (Mylna, 

Słoneczna). 

Pan Polc stwierdził, iż nie zawsze były sypane drogi na mniej newralgicznych odcinkach w 

gminie. Nacisk kładziono na drogi szczególnie uczęszczane, gdzie ruch był duży, pozostałe 

odcinki zostały posypane, jednakże przy marznących opadach deszczu efekt „śliskiej 

nawierzchni pozostał”. 

Pan Polc wyjaśnił ponadto, iż problemem są śliskie, oblodzone krawężniki, jednakże ich 

zabezpieczenie należy do właściciela nieruchomości . 

Pytań do pana Polca nie było. 

Druga osobą, która wypowiedziała się w kwestii zimowego odśnieżania dróg był pan Henryk 

Adamczyk inspektor Urzędu Miejskiego w Bojanowie, odpowiedzialny za sprawy związane z 

zimowym odśnieżaniem dróg. Pan Adamczyk poinformował, iż na drogi stosujemy tzw. 

mieszankę solną – w mieście najbardziej newralgiczne ulice to 17 Stycznia, Dworcowa, 

Bojanowskiego. Do najbardziej uczęszczanych duktów należy droga Bojanowo – Pakówka 

(droga nr 71 od ulicy Sportowej), jednakże nie jest to droga przekazana w użytkowanie 

ponieważ sprawy techniczne wymagają regulacji. 

 

 Radny Jarosław Bartkowiak zapytał o regulowanie spraw związanych z odśnieżaniem 

pasów zieleni – nie ma takiego obowiązku, a w związku z tym powstał problem.  

Burmistrz ripostując wypowiedź radnego Bartkowiaka odpowiedział, iż problem stanowią 

również budynki niezamieszkałe. W związku z brakiem kontaktu z ich właścicielem to na 

Gminę spada obowiązek odśnieżania terenów przyległych do tych posesji. 

Więcej zapytań i informacji w powyższym temacie nie było, w związku z powyższym 

przewodniczący obradom przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

 

Do pkt. 5 Reprezentacja Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym 
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 Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapoznał Państwa radnych z 

reprezentacją Rady Miejskiej w Bojanowie, w okresie międzysesyjnym. 

Pisemna informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym i o 

wydanych zarządzeniach. 

 

 Burmistrz Bojanowa pan Józef Zuter zapoznał uczestników sesji z zarządzeniami jakie 

wydał w okresie międzysesyjnym: 

 

Zarządzenie Nr 271/14 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 3 stycznia 2014 roku w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania 

i upowszechniania kultury fizycznej, 

 

Zarządzenie Nr 272/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 stycznia 2014 roku w sprawie 

powołania komisji przetargowej na sprzedaż lokalu użytkowego nr 5 położonego w Bojanowie 

przy ulicy Dworcowej nr 3, 

 

Zarządzenie Nr 2723/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 7 stycznia 2014 roku  sprawie planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie ustawami na 2014 rok, 

 

Zarządzenie Nr 274/14 Burmistrza Bojanowa z dnia 27 stycznia 2014 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2014 rok. 

 

Państwo radni zostali zapoznani z reprezentacją Burmistrza Bojanowa w okresie 

międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W uzupełnieniu informacji Burmistrz przekazał uczestnikom obrad , iż wraz z 

pracownikiem Urzędu Miejskiego w Bojanowie odwiedził Wałbrzyską Specjalną Strefę 

Ekonomiczną. Dokumenty które przedstawiliśmy w Wałbrzychu celem konsultacji wymagają 

uzupełnienia. Eksperci „strefy” duży nacisk kładą na klasyfikację gruntów – zostanie to 

uporządkowane. 

Pan Burmistrz Zuter spotkał się ponadto z prezesem MZO w Lesznie panem 

Wiesławem Wojdyła w sprawie umów „śmieciowych”. 

Burmistrz Zuter odbył również z panem Pawłem Kattnerem – kierownikiem projektu 

budowy drogi ekspresowej S5. Pan Kattner poinformował, iż w chwili obecnej nie ma decyzji 

na użytkowanie pobudowanych wiaduktów. Urząd Wojewódzki jest zobowiązany wystawić 

stosowane dokumenty. Czekamy na pobudowanie ścieżki rowerowej pod wiaduktem na 

Karolewo. Zostaje tylko kwestia szerokości; gdyby Agencja Nieruchomości Rolnych 

przekazała nam 3 metry gruntu sprawa zostałaby rozwiązana. 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej na zakup żywności w ramach 

wieloletniego programu wspieania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania „ na lata 2014 – 2020, 
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Projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w 

dniu 27 stycznia 2014 roku. Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu przez Przewodniczącego 

obrad treści uchwały przystąpiono do głosowania. Za jej podjęcie głosowali wszyscy obecni 

na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: Dariusz Sikora i Władysław Szalkowski). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 stycznia 2014 roku w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej na zakup żywności w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego 

gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania „ na lata 2014 – 2020, 

została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

2) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 

wieloletniego  programu wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 

„Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020, 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 27 stycznia 

2014 roku. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały i przystąpił do 

głosowania. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” 

(nieobecni: Dariusz Sikora i Władysław Szalkowski). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia w29 stycznia 2014 roku w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego  programu wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 

2014 – 2020, została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Do pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

Gminy Bojanowo w zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 27 stycznia 

2014 roku Uwag nie wniesiono. Po odczytaniu treści uchwały przystąpiono do głosowania. 

Za podjęciem uchwały glosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni: Dariusz 

Sikora i Władysław Szalkowski). 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 stycznia 2014 roku w sprawie ) ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc Gminy Bojanowo w 

zakresie dożywiania” na lata 2014 – 2020  została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 8 Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

 Sprawa farm wiatrowych jest aktualna Zmienił się podmiot. Czekamy na uchwalenie 

przez Radę Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Bojanowo. Problem stanowią zastrzeżenia  konserwatora zabytków na propozycje zawarte  

w planie. Najprawdopodobniej zmieni się inwestor, jednakże plany inwestycyjne pozostaną 

bez zmian. 

 W kwestii wymiany oznakowania Gminy prace w tym zakresie rozpoczniemy wiosną 

– wyjaśnił Burmistrz radnemu Maćkowiakowi. 
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Do pkt. 9 Wolne głosy i wnioski. 

 

 Radny Maciej Kazior zawnioskował o popołudniową  godzinę niektórych sesji aby 

umożliwić zainteresowanym mieszkańcom udział w obradach. Pan Kazior zaproponował raz 

w kwartale. 

Pan radny Leszek Janowicz jest sceptykiem jeżeli chodzi o godzinę sesji. Frekwencji nie 

będzie. 

Radny Bartkowiak również optuje za godzinami popołudniowymi. Udział w popołudniowej 

sesji umożliwi osobom pracującym w godzinach radnych – dyrektorzy szkół, przeszkoli, 

kierownikom zakładów pracy – uczestnictwo w obradach. 

Radna Ewa Szczepaniak zaproponowała godzinę sesji – 13.00; Jej zdaniem najbardziej 

optymalną. 

Radny Jan Kubis wypowiedział się, iż cyt. „najpierw trzeba spróbować, później wybierzemy 

najlepszy termin. 

Radny powiatowy pan Ireneusz Młynek był za tym, aby sesja odbywała się w konkretny dzień 

tygodnia  np. we wtorek. 

Burmistrz Zuter jest otarty na wszelkie propozycje jednakże grafik jest tak napięty i 

dopasowanie terminu do konkretnego dnia jest trudne. 

Przewodniczący Rady opowiedział się za wtorkiem, ale pod warunkiem, iż osobom które 

bezpośrednio uczestniczą w obradach, termin musi odpowiadać. 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania : 

9 radnych opowiedziało się za godziną 16.00 – raz w kwartale 

8 radnych opowiedziało się za godziną 8.00 w lutym. 

 

 Sesja popołudniowa odbędzie się najprawdopodobniej w miesiącu czerwcu i 

październiku. 

 

 Radny Zygmunt Maćkowiak  zapytał o przystanek na krzyżówce w Wydartowie I. 

Burmistrz wyjaśnił, iż wyczyścimy tam szyby, zamalujemy napisy i poprawi my stan 

techniczny przystanku. 

Radny Jan Kubis zapytał dlaczego na dzisiejszą sesję nie byli proszeni sołtysi.? 

Burmistrz wyjaśnił, iż ta sesja była krótka i nie związana z żadnym tematem. 

Radny Leszek Janowicz zapytał czy w tym roku będzie kontynuowana akcja związana z 

bankiem żywnościowym? 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie pani Sabina Szlachetka –Andersz 

wyjaśniła, iż z takiej pomocy podopieczni Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie mogą w 

tym roku nie skorzystać. 

 

Do pkt.10 Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem przewidzianego porządku XXXVI sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przewodniczący Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął o godz. 

10.00 obrady. 

 

Protokolant:      Przewodniczący Rady 

Beata Sikora      (-) Maciej Jagodziński  

inspektor 

 

 


